Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: رانیا حجازي	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: رانيا حجازي
The Ordinary General Assembly unanimously agreed, with a percentage of 100% of the attending shareholders, to approve the company's borrowing the necessary funds for it from banks, financial and banking institutions, and financing companies of all kinds without a higher ceiling and to the extent of the value of those loans, and to approve all previous borrowing operations carried out by the company. Authorizing the company's board of directors to obtain any loans necessary for the company's business and to take all necessary measures for that.	وافقت الهيئة العامة العادية بالإجماع وبنسبة 100% من المساهمين العضور على الموافقة على قيام الشركة باقتراض الأموال اللازمة لها من البئوك والمؤسسات المالية والمصرفية وشركات التمويل بمختلف أنواعها وبدون سقف أعلى وبالغا ما بلغت قيمة تلك القروض، والموافقة على كافة عمليات الاقتراض السابقة التي قامت بها الشركة، وتفويض مجلس الإدارة في الشركة بالحصول على أية قروض لازمة لأعمال الشركة واتخاذ كافة الإجراءات اللازمة لذلك.
Any other matter stipulated by the Board of Directors in the meeting's agenda (Should be specified)	الشركة (يجب تحديدها:-) موضوع آخر أدرجه مجلس الإدارة في جدول أعمال الشركة (يجب تحديدها:-)
Subject: Any other matter stipulated by the Board of	الموضوع: موضوع آخر أدرجه مجلس الإدارة في جدول أعمال
The Ordinary General Assembly Meeting of UNITED FINANCIAL INVESTMENTS was held on 2:00 On 31-07-2022 at Microsoft Teams, the shareholders participation in the Assembly Meeting was 98.216% The following decisions were adopted at the Meeting:-	عقد الساعة 31-70-2022 على 2:00 اجتماع الهيئة العامة العادية لشركة المتحدة للاستثمارات المالية.وذلك في وسيلة الاتصال المرئي والالكتروني وبنسبة حضور 98.216% تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:-
To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS Date: 31-07-2022 02:30:40 PM Subject: The Resolutions Of The General Assembly Meeting	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: 13-07-2022 00:30 PM الموضوع: نتائج اجتماع الهيئة العامة العادي